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)From: 5.1.2e

Sent: Thur 5/6/2021 6:53:43 AM

Subject: RE: Periodiek overleg me 9/4

Received: Thur 5/6/2021 6:53:43 AM

+EE
Dank hiervoor.

Dit lijken me goede punten om te bespreken. Ik begrijp dat het een gigantische klus is. Goed om metfkF te bespreken of we

op de goede weg zitten of dat er nog zaken moeten worden bijgesteld.

Groet,

Verzonden: donderdag 6 mei 2021 08:52

aan:IEEE)EET0 mins.
Onderwerp: RE: Periodiek overleg met [RERo/4
HoIEEE

Ik ga het overleg inplannen.

Ter geruststelling: er wordt al aan verschillende kanten gewerkt om het proces te versnellen
- Doxis is bezig met het verfijnen van zoektermen waardoor er hopelijk minder documenten worden klaargezet voor de

juristen.
- De dienstpostbussen zijn eruit gehaald, wat voor maart een "winst” van 3000 documenten heeft opgeleverd
- De WJZ-juristen gaan de Brunellers minder checken wat er hopelijk toe leidt dat de beoordeling sneller verloopt

Ik ga natuurlijk wel nadenken over verdere versnellingsmogelijkheden, maar het blijft gewoon een ontiegelijke hoeveelheid

documenten.

Groet,

Van:EEEEE @minvws.ni>
Verzonden: donderdag 6 mei 2021 08:43

)Aan: 5.1.2e minvws.nl>

Onderwerp: RE: Periodiek overleg me 9/4

[ED
Ik besprak dit afgelopen dinsdag me

SCRE
=f aan dat 45 maanden niet acceptabel is en wil graag een overleg met ons om

te bespreken wat we hier aan kunnen doen en hoe we het proces kunnen versnellen.

Wil jij zorgen dat een overleg met ons drieén hierover wordt ingepland? Verder zou het handig zijn als we onze gedachten al

laten gaan over de vraag hoe we het proces van afhandeling van de Corona Wob-verzoeken kunnen versnellen.

Groet,

Verzonden: dinsdag 4 mei 2021 14:01

: IEE minyws.n>

Onderwerp: RE: Periodiek overleg met 9/4

Het is wel worst-case scenario. We hebben natuurlijk kortgeleden de wijziging van slechts een deel checken bedacht dus het

tempo dat we daarmee gaan bereiken is nog lastig inschatten.

Groet,
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Van:EEEEe minvws.ni>

Verzonden: dinsdag4 mei 2021 13:52

Aan:IEDBEEEDM© mins 0 i>
Onderwerp: RE: Periodiek overleg metEEIP9/4

Klopt het echt dat we naar verwachting nog 45 maanden bezig zijn als we uitgaan van de 450.000 documenten die er nu liggen?

Als dat klopt dan zullen er denk ik wel maatregelen genomen moeten worden. Het zal denk ik niet acceptabel zijn dat er nog

bijna vier jaar mee bezig zijn.

Groet,

5.1.2e

van:IEEE)EXER© ninvs. i>Verzonden: dinsdag 4 mei 2021 13:49

aan:[EEEEXER0 minvus.n>
Onderwerp: RE: Periodiek overleg me EEE329/4

Dat is goed. Van het kennismakingsrondje dat d oit heeft gemaakt weet ik niet veel meer maar ik weet wel dat ze zei dat

ze altijd liever het eerlijke verhaal krijgt. Ik hoor wel wat jullie beslissen! ©

Groet,

Van:IEEEEE @minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 4 mei 2021 13:46

Aan: [EXEC minvws.ni>

Onderwerp: RE: Periodiek overleg metfE329/4

Dank hiervoor. Ik bespreek zo even metERERf we in deze memo het eerlijke verhaal mogen vertellen of niet. 45 maanden is

natuurlijk wel erg lang; bijna vier jaar.

Groet,

van: IECEECNENN)EEE@ minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 4 mei 2021 13:12

aan:IEEEEEX0 minvws.ni>
Onderwerp: RE: Periodiek overleg metREP 9/4

+IEE
Zie de notitie in de bijlage, heb de track changes die jij had voorgesteld geaccepteerd en heb nu zelf een aantal dingen
toegevoegd. Hoop dat het een beetje te lezen is zo, anders kan ik ook een “schone” versie maken hoor. (maar dacht dat je
misschien je eigen opmerkingen nog terug zou willen lezen).

Groet,

Van:EEEEEX @minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 4 mei 2021 11:49

aan:IEEBEEN© minvvs.oi>
Onderwerp: RE: Periodiek overleg metERERPo/4
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Zie hierbij mijn reactie op de memo voor d k verwacht dat ze ook nog wat meer inzicht wil hebben in hoe lang we naar

verwachting nog bezig zullen zijn met de afhandeling van de ontvangen verzoeken. Daarover graag ook iets opnemen. Na

verwerking van mijn opmerkingen zie ik het graag nog terug.

Vriendelijke groet,

28

van: IEEECNEEN)EEE@ minvws.nl>
dinsdag 4 mei 2021 08:06

Aan:[ESETBEER@ minus n>
Onderwerp: RE: Periodiek overleg metfE 29/4

Zie de memo in de bijlage. Ik hoor graag wat je er van denkt!

Groet,

Verzonden: maandag 3 mei 2021 12:48

aan:IEEE) EXER invws.nl>
Onderwerp: FW: Periodiek overleg metEEE29/4

EE
Zie hieronder het antwoord vanjouw vraag. De gevraagde informatie kunnen we aanleveren in de vorm van een memo

(te vinden onder docgen) en dat mag vervolgens per mail aan deff oezonden worden.

Groet,

Verzonden: maandag 3 mei 2021 12:41

Aan:IEEEJEEY @minvws.ni>

Onderwerp: RE: Periodiek overleg metEEERpo/a
Goede vraag: memo via mail volstaat!

Verzonden: maandag 3 mei 2021 12:38

san:IEE) BEE inves. >

Onderwerp: RE: Periodiek overleg me{RE29/4
.

raagt wat we met een notitie bedoelen.

oet de gevraagde informatie opgenomen worden in een nota die via Marjolein aan haar gezonden wordt of kan dat in een

memo die we eventueel via de mail aan haar zenden?

Groet,

var:IEEE
Verzonden: vrijdag 30 april 2021 10:59

aan:IGEN EEE invws i>
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Onderwerp: RE: Periodiek overleg me {RE 29/4

Ok. Ik za [RRR vragen een notitie te maken.

Groet,

Verzonden: vrijdag 30 april 2021 10:58

san:IEE) EE minvws.n >

Onderwerp: RE: Periodiek overleg metfEET29/4

Graag een notitie voor delEPEI waarin we haar vragen beantwoorden (en waarom het niet sneller kan...)

van: [IEEEE eminvws.ni>
Verzonden: vrijdag 30 april 2021 08:42

aan:IEEE)EETo minvws.ni>
Onderwerp: RE: Periodiek overleg metEEP9/4

Dank voor de terugkoppeling.
Wat betreft de Corona Wob zijn we zeker nog een jaar bezig is de inschatting.

Verder misschien goed om te melden dat ze gevraagd heeft te kunnen meekijken in een dossier wat er nu precies gelakt wordt.

Daar wordt een afspraak voor met haar gemaakt.

Groet,

Verzonden: donderdag 29 april 2021 20:08

Aan: _Groep WJZ-MTJEEMeminvws.nl>
Onderwerp: Periodiek overleg metfEER29/4

buiten verzoek

Lijkt me goed om hier in volgende MT op terug te komen!

it


